

LUXEMBOURG INVESTMENT FUND SICAV en liquidation judiciaire

Communiqué des liquidateurs

Numéro 54

Madoff Victim Fund Update

Richard C. Breeden, the Special Master appointed by the United States Department of Justice to administer the Madoff Victim Fund, has made it known through updates on his website <https://www.madoffvictimfund.com/> that he has begun the process of reducing the amount of "earmarked reserves" that the Madoff Victim Fund has been holding to potentially distribute to petitioners who invested through certain investment funds, such as Luxembourg Investment Fund SICAV ("LIF"). The reasons given for this decision is that the Madoff Victim Fund asserts that it is unable to calculate "collateral recoveries" that may become available to such investment funds, and it does not wish to prejudice other victims by delays in being able to calculate distributions for investors in such funds. LIF itself does not have an allowed claim against the Madoff Victim Fund due to the eligibility guidelines established by the United States Department of Justice. For LIF investors who have claims that have been accepted by the Madoff Victim Fund, the Liquidators encourage those LIF investors to speak to their counsel or otherwise take any appropriate steps necessary to protect their interests because the reduction of the "earmarked reserves" by the Madoff Victim Fund could very well cause this potential source of recovery to become unavailable to LIF investors in the future. To the extent that investors have questions or would like to contact the Madoff Victim Fund directly, please visit <https://www.madoffvictimfund.com/contact-us/> for the appropriate contact information.

Traduction inofficielle française – cas de divergence, le texte anglais fait foi :

Madoff Victim Fund (MVF) : Evolution

Richard C. Breeden, le Special Master nommé par le Ministère de la Justice des États-Unis pour administrer le MVF, a fait savoir sur son site Web <https://www.madoffvictimfund.com/> qu'il vient d'entamer le processus de réduction du montant des réserves affectées détenues par le MVF qui devaient potentiellement être distribuées aux victimes qui avaient investi par le biais de certains fonds d'investissement, tels que Luxembourg Investment Funds SICAV (« les investisseurs LIF »). Pour expliquer cette décision, le MVF affirme qu'il n'est pas en mesure de calculer les autres recouvrements qui pourraient devenir disponibles pour ces fonds d'investissement et que le MVF ne souhaite pas porter préjudice aux autres victimes par des retards causés pour le calcul des distributions aux investisseurs LIF.

LIF n'a pas de créance reconnue contre le MVF en raison des critères d'éligibilité établis par le Ministère de la Justice des États-Unis. Les liquidateurs encouragent dès lors les investisseurs LIF acceptés par le MVF, à consulter leur conseil juridique ou à prendre toute autre mesure appropriée pour protéger leurs intérêts. En effet la réduction des réserves affectées par le MVF pourrait priver les investisseurs LIF de toute chance de récupération par le biais du MVF. En cas de questions ou pour contacter directement le MVF, nous référons les investisseurs à l'adresse suivante : <https://www.madoffvictimfund.com/contact-us/> .

Luxembourg, le 5 mars 2021

Les liquidateurs judiciaires

Alain RUKAVINA Paul LAPLUME